
Alumni – društvo diplomirancev FKKT Univerze v Ljubljani 

Aškerčeva 5, Ljubljana 

 

Zapisnik Občnega zbora društva Alumni – društvo diplomirancev FKKT UL 

 

Občni  zbor  je  potekal  v  četrtek,  20/06/2013  na  gradbišču  novih  objektov  FKKT  (ob  Biološkem 

središču, Večna pot 111).  

Dnevni red: 

1. Zbiranje udeležencev 

2. Strokovno voden ogled gradbišča 

3. Otvoritev OZ in ugotovitev sklepčnosti 

4. Izvolitev organov zbora 

5. Poročilo o delu društva v letu 2012 

6. Finančno poročilo za leto 2012 

7. Poročilo predsednika Nadzornega odbora 

8. Poročilo predsednika Častnega razsodišča 

9. Predstavitev programa dela in finančnega plana za leto 2013 

10. Razprava 

11. Razno 

 

Ad 1 

Občnega zbora se  je udeležilo 14  članov društva Alumni  (seznam  je v prilogi 1)  ter en zaposlen na 

FKKT (V. Mihelčič). 

Ad 2. 

Skladno z dnevnim  redom  je Občni zbor pričel ob 17. uri z vodenim ogledom gradbišča. Strokovno 

voden ogled gradbišča je potekal ob razlagi dr. Stanislava Pejovnika in spremstvu dveh delovodij. 

Ad 3. 

Uradni  del  se  je pričel  z  otvoritvijo  in ugotavljanjem  sklepčnosti,  kar  je  vodil predsednik  dr. Boris 

Frlec.  

Ad 4. 

Za  delovno  predsedstvo  so  bili  imenovani  dr.  Jadran Maček  (predsednik),  dr.  Boris  Žemva  in  dr. 

Aleksander  Pavko  (člana),  za  zapisnikarja  je  bila  imenovana  dr.  Barbara  Novosel,  za  overovitelje 

zapisnika sta bila  imenovana dr. Primož Šegedin in dr. Brigita Lenarčič. 



 

Ad 5. 

Poročilo je povzel dr. Boris Frlec. Poudaril je prispevek društva pri pripravi Poročila o izobraževalni in 

raziskovalni dejavnosti FKKT v letu 2012. Publikacija Znani slovenski kemiki se pripravlja, trenutno dr. 

Branko Stanovnik pripravlja kriterije za vključitev v omenjeno publikacijo. Nekoliko manj uspešno  je 

bilo  društvo  pri  ustanavljanju  Štipendijskega  sklada,  ki  v  letu  2012  ni  zaživel,  kar  je  predvsem 

posledica splošne gospodarske krize. Društvo se je v letu 2012 trudilo, da bi pridobili čim več članov, 

ki bi tvorili socialno mrežo in spodbujalo sodelovanje in povezovanje. 

Dr. Stanislav Pejovnik je poudaril, da je razširjanje in krepitev takšne mreže nujno, zato priporoča še 

večje  aktivnosti  na  tem  področju,  predvsem  na  osnovi  osebnih  doprinosov  članov.  Pripomb  na 

poročilo ni bilo. 

Ad 6. 

Dr. Boris Frlec je izrazil zahvalo gospe Tatjani Pečirer, ki pogodbeno opravlja finančno‐računovodske 

storitve. Poslovanje v letu 2012 je bilo pozitivno, 35 % članov je poravnalo stroške članarine, kar je 5 

% manj kot v letu 2011. Zahvala je bila izrečena tudi FKKT UL, za vso podporo pri delovanju društva. 

Poročilo je bilo sprejeto brez pripomb. 

Ad 7. 

Poročilo  Nadzornega  odbora  je  povzel  dr.  Branko  Stanovnik.  Poudaril  je,  da  je  Nadzorni  odbor 

pozorno pregledal vse dokumente in ni našel pomanjkljivosti ali nepravilnosti. Pripomb na poročilo ni 

bilo. 

Ad 8. 

Poročilo  o  delu  Častnega  razsodišča  je  pripravil  dr. Miha  Tišler.  V  letu  2012  Častno  razsodišče  ni 

opazilo nobenih nepravilnosti  in ni prejelo nobene pobude s strani  članov. Poročilo  je bilo sprejeto 

brez pripomb. 

Ad 9. 

Dr.  Boris  Frlec  je  predstavil  program  dela  in  finančni  plan  za  leto  2013.  UO  društva  predlaga 

intenzivnejše  aktivnosti  na  področju  pridobivanja  novih  članov.  Delovanje  bo  usmerjeno  tudi  v 

spodbujanje sodelovanja z drugimi sorodnimi društvi v Sloveniji, kot tudi na meddržavni ravni.  

 

Dr.  Stanislav Pejovnik  je poudaril, da  se bo društvo na področju novogradnje  FKKT prizadevalo  za 

pridobitev sponzorjev za predavalnice. Člani društva se bodo angažirali pri otvoritvi novogradnje. 

V letu 2013 je treba bolj konstruktivno sodelovati s Slovenskim kemijskim društvom. 

Finančna perspektiva  za  leto 2013 ni dobra, predvideva  se, da  se bo  s  članarinami  zbralo 1500 €, 

odhodki pa so ocenjeni na 1970 €. 

Dr. Jadran Maček je poudaril, da se aktivnost društva na področju novogradnje intenzivira. 



Pripomb na program in plan za leto 2013 ni bilo. 

Ad 10. 

Ni bilo razprave. 

Ad 11. 

Ni bilo razprave 

 

Priloga 1: kot v tekstu 

 

Občni zbor je bi končan ob 18.32. 

Zapisala:  Overovitelja: 

Dr. Barbara Novosel  Dr. Primož Šegedin 

   

  Dr. Brigita Lenarčič 


